

6 Days 4 Nights VIVID Sydney

6天4晚 缤纷悉尼灯光音乐节

Tour Code: SASP-D7/06

Valid from May 25-June 16, 2018

有效期从 2018 年 5 月 25 日至 6 月 16 日

→CITY! Sydney
城市! 悉尼

→SLEEP! 3 & 4 star hotel based on final confirmation or similar standard:
住宿! 旅游住宿 3 & 4 星级以类似为标准

❖ Sydney (3N-Capitol Square Hotel Sydney)
❖ Port Stephens
(1N-Oaks Pacific Blue Resort) —4*

❖ 悉尼 (3 晚-国会大厦广场酒店)
❖ 史蒂芬港
(1 晚-奥克斯蓝太平洋酒店) —4*

→EAT! Aussie Cuisine
道地美食! Asian Cuisine
❖ Buffet lunch on cruise

❖ 澳式料理
❖ 亚洲料理
❖ 船上自助式午餐

01 Kuala Lumpur → Sydney, New South Wales

➤ Depart to Sydney, one of the world's most pleasant cities with its sense of style and exuberant celebrations.

吉隆坡 → 悉尼, 新南威尔士

➤ 从吉隆坡飞往新南威尔士的首府-悉尼。这里拥有无边无际的纯净海滩, 令人屏息的自然宝藏, 是最著名, 最有活力的城市之一。

02 Arrive Sydney (Chinese lunch/ Asian dinner)

➤ Excursion to **Blue Mountains World Heritage Area: Featherdale Wildlife Park** is an Australian zoo, it specialises in Australian native wildlife and birds, as well as reptiles and marsupials. Stop at Echo Point Lookout and view the famous Three Sister Rocks. **The ultimate Scenic World Experience** with unlimited rides on the Railway, Skyway, Cableway and Walkway, an opportunity to discover another world in Blue Mountains. **Scenic Railway**: a whole new experience awaits, with glass-roofed carriage offering expansive views of the rainforest setting and the spectacular Jamison Valley. **Scenic Skyway**: suspended above the ancient ravines, it provides a unique thrill as breathtaking views are revealed beneath your feet through the electro-glass cabin floor. **Scenic Cableway**: discover panoramic views of the Blue Mountains through a fully enclosed cabin offering a unique vantage point for viewing the Three Sisters, the Orphan Rock, Mt Solitary and the Katoomba Falls. **Scenic Walkway**: discover the tranquility of ancient rainforest.

抵达悉尼 (中式午餐/ 亚洲式晚餐)

➤ **费瑟戴尔野生动物园**是一个澳大利亚动物园, 它专攻澳大利亚本地野生动物和鸟类, 以及爬行动物和有袋动物。前往观景区眺望著名的蓝山三姐妹。**蓝山国家公园体验**乘搭丛林火车, 丛林缆车, 高空缆车及雨林栈道欣赏无敌风景。**丛林火车**全新的游览体验, 红色的车厢配以全景天窗, 让您尽览雨林地貌以及壮阔的詹姆森山谷。乘坐以透明强化玻璃为地板的**高空缆车**在观景台山崖上与雨林上空穿梭而过。乘坐**丛林缆车**来探索属于世界遗产之列的蓝山。全封闭型的丛林缆车是观看三姐妹峰、孤儿岩、隐士峰及卡通巴瀑布的好选择。**雨林栈道**带领您漫步詹姆森山谷探索古老的热带雨林的宁静。

03 Sydney (208km) 🚗 Port Stephens (Full Breakfast / Lunch on cruise / Aussie dinner)

➤ **Port Stephens**: A blue water paradise made up of pristine and unspoiled waterways. Also known as the Dolphin Capital of Australia.

➤ **4WD Sand Dunes**: Where you can try sand boarding on sand dunes as high as 30 metres. Professional instructor will be available to guide you along.

➤ **Dolphin Watch Cruise**: Board the luxury Tamboi Queen Cruise in search for the pods of bottlenose dolphins.

悉尼（208 公里） 🚗 史蒂芬港（酒店早餐 / 午餐于船上 / 澳式晚餐）

- **史蒂芬港**：拥有肆无忌惮的碧海蓝天以及清新的环境，又稱為「澳洲的賞豚之都」。
- 乘坐**四驱车**奔驰於大沙丘上，領略刺激感受，更可在 40 米高的沙丘上玩滑沙板。
- 乘**游艇出海观赏有“酒槽鼻”之称的海豚**(Tamboi Queen Cruise)。

04 Port Stephens (208km) 🚗 Sydney (Full breakfast / Asian lunch / Dinner on cruise)

- **Sightseeing tour of Sydney** to see the Harbour Bridge, the famous Darling Harbour, the Rocks, Queen Victoria Building, the Chinatown, the Opera House, Mrs Macquarie's Chair and the Paddy's Market.
- **Cruise aboard "Vivid Sydney" vessel MV Sydney 2000** and experience the lights of Vivid from the water. The cruise takes you across the entire main harbour with great views of the Sydney Harbour Bridge, Sydney Opera House and various other landmarks.

史蒂芬港（208 公里） 🚗 悉尼（酒店早餐 / 亚洲式午餐 / 船上晚餐）

- **悉尼市区游**：海港大桥、达令港、岩石区、维多利亚女王大厦、唐人街、悉尼歌剧院、麥加里夫人石椅和帕迪市场。
- **搭乘渡轮“Vivid Sydney”号 MV Sydney 2000** 体验从水中反射生动的灯光。渡轮带您穿过整个主要港口，可以观赏到悉尼独有的海滨房子、悉尼歌剧院、海港大桥及主要标志性建筑。

05 Sydney Free Day (Full breakfast)

- **Full day free at own leisure.** You may explore Sydney on foot or enjoy a shopping spree at local boutique.

悉尼全天自由活动（酒店早餐）

- **全天自由活动**。您可以步行探索悉尼，或者在当地精品店。

06 Sydney → Kuala Lumpur (Full breakfast)

- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home a wonderful memories of New South Wales-Australia!

悉尼 → 吉隆坡（酒店早餐）

- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡，把东澳美好的回忆带回家！



Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sightseeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposes only, actual may vary.

免责声明:

1. 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. **E-mail** : outbound@parlotours.com.my / **Website** : www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 ● **Ipoh** 605-255 9566 ● **Sekinchan** 603-3241 8816
● **Teluk Intan** 605-625 8211 ● **Sitiawan** 605-691 0081 ● **Johor Bahru** 607-279 1510 ● **Penang** 604-227 5600